

**CONFIDENTIAL FILE INFORMATION**

DATE: 08/20/19 - 09/03/19  
 FACTORY: 690, PO# XXXXX  
 ITEM No.: 96224

**PRINTER SPECIFICATIONS**

FILE NAME: 96224\_MT-Q1-20171113-B\_Instrux  
 SCALE: 100%  
 PAPER STOCK: 128 GSM C25 OPAQUE PAPER  
 TRIM SIZE: W 381.3mm X H 114 mm

**PRESS WORK, NOTES AND SYMBOLS:**

TRIM TO SIZE, SCORE, FOLD & GLUE IF SPECIFIED.

CUT LINE

SCORE

PRINT INK: PANTONE® BLACK

**CONTACT**

THE NCC CHINA:  
 Simon, email: simon@thncc.com  
 Eric, email: mingchi@thncc.com

THE NCC USA:  
 Sabina, email: sabina@thncc.com

**COMMENTS/NOTES (Internal reference only)**

File created by RS

**DO NOT print Comment, Scoring or Dielines Layers**

Physical sample according to specs must be approved by THE NCC before proceeding to production.

**FACTORY USE ONLY**

DATE:  
 RECEIVED BY:  
 APPROVED: \_YES\_NO  
 NOTES:


**THE NCC USE ONLY**

DATE:  
 RECEIVED BY:  
 APPROVED: \_YES\_NO  
 NOTES:

381.3 mm

**FRONT**

114 mm



**Westinghouse**  
Qi Wireless Desk Charger

**SURE (SERIES)**

Item# 96224  
Model# MT-Q1-20171113-B  
FCC ID: 2A550-96224

**FCC Warning**

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures, reorient or relocate the receiving antenna, increase the separation between the equipment and receiver, connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected, or consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC RF exposure statement:  
 The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. During the operation of device a distance of 15 cm surrounding the device and 20 cm above the top surface of the device must be respected.

**Attention**

Please read all the warnings and safety instructions carefully prior to using this product. Improper use of this product may result in damage to attached products. To keep the product working at its optimum performance, never use it in the following conditions:

**Warnings**

- Do not leave the product in hot location.
- Do not disassemble, modify, repair this product.
- Do not allow water or liquids to come in contact with the product.
- Do not place any metallic items on the surface of the product.
- If a non Qi compatible device is used, charger may overheat.
- Disable vibration features while charging to ensure vibration does not move the device or lose charge.
- Multiple Qi enabled devices cannot recharged at the same time.

**Specifications**

Input: 5V/3A  
 Wireless charger output: 5V/1A  
 USB Output: 5V/1A max  
 Transmission power: 5W  
 Transmission distance: 8mm  
 Charging efficiency: 68% max  
 2.5ft Micro charging cable included

**Features**

Using the included Micro cable, connect to a computer or wall charger (sold separately) to enable wireless charging. The LED light will show red when power ON and blue when device is charging. Confirm that your device has a built in Qi receiver or insert a Qi wireless receiver before charging. Place your Qi enabled device in the center of the charging plate. The LED light will show blue when it's charging.

All features shown are for illustration purpose only. Actual product may vary due to product enhancement. Manufactured and distributed by The NCC NY ©2019 THE NCC - MADE IN CHINA

® and WESTINGHOUSE are trademarks of Westinghouse Electric Corporation. Used under license by The NCC. All rights reserved.


**Limited Lifetime Warranty**

The NCC warrants this product against deficiencies in material and workmanship for the life of the product. This LIMITED LIFETIME WARRANTY does not cover products that are improperly used, abused, altered or repaired. This LIMITED LIFETIME WARRANTY excludes all incidental or consequential damages. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so these limitations may not apply to you. Deficient products that are covered by this policy will be replaced or repaired, with proof of purchase, if returned prepaid to:

The NCC NY  
 1840 McDonald Avenue  
 Brooklyn NY, 11223  
 Attn: Customer Service  
 Contact Us: 1-855-350-6868  
 customerservice@thncc.com  
 customerservice@westinghouse-products.com  
 www.westinghouseacpower.com

**BACK**

114 mm



**Westinghouse**  
Chargeur de bureau sans fil Qi

**SURE (SERIES)**

Article# 96224  
Modèle# MT-Q1-20171113-B

**FCC Avertissements**

**Remarque:** Cet équipement a été testé et trouvé conforme aux limites pour un appareil numérique de classe B conformément à la partie 15 du règlement de la FCC. Ces limites sont conçues pour offrir une protection raisonnable contre le brouillage préjudiciable dans une installation résidentielle. Cet équipement produit, utilise et peut émettre de l'énergie de fréquence radio et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut occasionner un brouillage préjudiciable aux communications radio. Cependant, il n'existe aucune garantie à l'effet qu'une installation particulière ne produira aucun brouillage. Si cet équipement produit un brouillage préjudiciable à la réception radiophonique ou télévisuelle, ce que vous pouvez déterminer en mettant l'équipement en et hors circuit, nous encourageons l'utilisateur à essayer de corriger le brouillage d'une ou de plusieurs des façons suivantes: réorienter ou repositionner l'antenne de réception, augmenter la séparation entre l'équipement et le récepteur, brancher l'équipement dans la prise d'un circuit autre que celui auquel le récepteur est branché ou consulter le marchand ou un technicien de la radio ou de la télévision chevronné.

**Attention**

Veuillez lire attentivement tous les avertissements et toutes les consignes de sécurité avant d'utiliser ce produit. Une mauvaise utilisation de ce produit risque d'endommager les produits qui y sont branchés. Pour que le produit fonctionne de façon optimale, ne l'utilisez jamais dans les conditions suivantes:

**Avertissements**

- Non destiné à une utilisation à l'extérieur
- Ne pas utiliser à haute température, Ne pas placer près de bouches de chauffage
- Ne laissez pas d'eau ou de liquides entrer en contact avec le produit.
- Ne placez aucun objet métallique sur la surface du produit.
- Si un appareil non compatible Qi est utilisé, le chargeur peut surchauffer.
- Désactiver les fonctions de vibration lors du chargement pour s'assurer que les vibrations ne déloquent pas l'appareil ou perde la charge.
- Multiple Qi enabled devices cannot recharged at the same time.

**Specifications**

- Entrée: 5V / 3A
- Sortie du chargeur sans fil: 5V / 1A
- Sortie USB: 5V / 1A max
- Puissance de transmission: 5W
- Distance de transmission: 8mm
- Efficacité de charge: 68% maximum
- 80cm micro câble de charge inclus

**Caractéristiques**

À l'aide du micro câble fourni, connectez à un ordinateur ou chargeur mural (vendu séparément) pour activer le chargement sans fil. La lumière LED montrera rouge lorsque l'appareil est sous tension et bleu en charge. Vérifiez que votre appareil est équipé d'un récepteur Qi intégré ou insérez un récepteur sans fil Qi avant de charger. Placez votre appareil compatible Qi au centre de la plaque de charge. La lumière LED sera bleue quand c'est chargé.

Le produit et les spécifications illustrés peuvent différer légèrement de ceux réels

Manufacture et distribué par The NCC NY ©2019 THE NCC - FABRIQUE EN CHINE

Les termes ® et WESTINGHOUSE sont des marques de commerce de la société Westinghouse Electric/Utilisés sous licence par la société The NCC. Tous droits réservés

**Garantie À Vie Limitée**

The NCC garantit ce produit contre les défauts de matériaux et de fabrication pendant toute la durée de vie du produit. Cette GARANTIE À VIE LIMITEE ne couvre pas les produits qui sont mal utilisés, abusés, altérés ou réparés. Cette GARANTIE À VIE LIMITEE exclut tout dommage indirect ou consécutif. Certains états n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou consécutifs, de sorte que ces limitations peuvent ne pas s'appliquer à vous. Les produits défectueux couverts par la présente garantie seront remplacés ou réparés, avec preuve d'achat, s'ils sont renvoyés prépayés à:

The NCC NY  
 1840 McDonald Avenue  
 Brooklyn NY, 11223  
 Attn: Service à la clientèle  
 Contactez-nous: 1-855-350-6868  
 customerservice@thncc.com  
 customerservice@westinghouse-products.com  
 www.westinghouseacpower.com